
Zápis a usnesení  

z jednání předsednictva Svazu českých filatelistů (SČF) 
konaného v sobotu 29. března 2025 od 9,30 hod. v Domě filatelie, Klimentská 6, Praha 1 

 
Přítomni: Beneš F., Cacka, Černý, Fencl, Chudoba, Kraus, Kunc, Musil, Sedlák, Svoboda,  

Omluven: Münzberger 

Hosté: Beneš V., Schindler (oba RK SČF) 

Služba sekretariátu: Iszová, Dostálová 

 

Program: 

1. Zahájení 

J. Cacka přivítal nového člena P-SČF Jiřího Černého, který byl zvolen jako náhradník 

Valnou hromadou a nastoupil za B. Helma, který se vzdal funkce člena P-SČF. 

2. Volba návrhové komise a ověřovatele zápisu 

Členy návrhové komise byli zvoleni F. Beneš a P. Fencl, 

ověřovatelem zápisu byl zvolen J. Kraus. 

Hlasování: Pro – 10, Proti – 0, Zdrželi se – 0   

3. Kontrola plnění úkolů z předchozích jednání P-SČF 

Cacka konstatoval, že od členů P-SČF dosud neobdržel zprávu o plnění úkolů v roce 

2024 a plán na první tři čtvrtletí roku 2025 (do Valné hromady).  

Konečný termín k odevzdání byl poté Předsednictvem stanoven na 31. 3. t.r. 

4. Návrh rozpočtu SČF na rok 2025 

K návrhu, který členům P-SČF rozeslal s předstihem J. Cacka, nebyly žádné 

připomínky. 

Hlasování: Pro – 10, Proti – 0, Zdrželi se – 0 

V diskuzi J. Sedlák sdělil, že se obrátí na MHMP a na Senát PČR s žádostí o podporu 

SČF.  

5. Problematika mládežnické filatelie 

J. Sedlák přednesl zprávu o počtu a stavu KMF, P- SČF ji vzalo na vědomí. 

6. Informace o přípravě filatelistické výstavy LIBEREC 2025 

J. Kraus přednesl zprávu stavu příprav, přihlášeni jsou vystavovatelé z 10 států, 

v soutěžní části výstavy se počítá 481 plochami a čestným dvorem. P-SČF vzalo 

zprávu na vědomí.  

Byl schválen seznam členů jury podle předloženého seznamu jurymanů pro jednotlivé 

třídy. 

Hlasování: Pro – 10, Proti – 0, Zdrželi se – 0 

7. Návrhy svazových vyznamenání členům KF v Kopřivnici, Ostravě a Žamberku 

Návrhy ze 4 KF obdrželi členové P-SČF předem, P-SČF je schválilo. 

Hlasování: Pro – 8, Proti – 0, Zdrželi se – 2 

8. Různé 

a) L. Kunc informoval o vytvoření nové Směrnice pro činnost OS Komise jurymanů, 

kterou členové P- SČF obdrželi s předstihem. P- SČF ji v předložené podobě 

schválilo. 

Hlasování: Pro – 9, Proti – 0, Zdržel se – 1 

b) Byla projednána výše členských příspěvků pro rok 2026 a rozhodnuto, že budou 

ponechány ve stejné výši jako letos. 

Hlasování: Pro – 10, Proti – 0, Zdržel se – 0 

c) Proběhla diskuze o stavu nových webových stránek SČF, které je třeba dále 

zlepšit. 

d) J. Cacka informoval o výsledcích dosud proběhlých ČS KF a OS. 

e) Bylo schváleno odeslání děkovného dopisu předsedy SČF Bedřichu Helmovi,  

dlouholetému činovníkovi SČF, a zapsání jeho jména do Knihy cti SČF. 

 

 



 

 

 

Usnesení – předsednictvo SČF: 

 
A. Schválilo: 

1. návrhovou komisi ve složení Beneš F. a Fencl a ověřovatele zápisu Kraus; 

2. program schůze podle pozvánky a rozhodlo o hlasování o jednotlivých bodech 

samostatně; 

3. rozpočet SČF na rok 2025; 

4. udělení vyznamenání členům podle zaslaných návrhů; 

5. zaslání děkovného dopisu za dlouholetou činnost v rámci SČF MUDr. Helmovi spolu 

se zapsáním jeho jména do Knihy cti SČF; 

6. předloženou Směrnici pro činnost OS svazových jurymanů. 

 

B. Vzalo na vědomí: 

1. zprávu předsedy o plnění úkolů z předchozího jednání P-SČF; 

2. informaci J. Sedláka o stavu v oblasti mládežnické filatelie;  

3. informaci J. Krause o stavu přípravy výstavy LIBEREC 2025. 

 

C. Uložilo: 

1. členům P-SČF dodat do S-SČF do 31. 3. 2025 vyhodnocení své činnosti za uplynulé 

období a předložit plán své činnosti pro období do VH SČF. 

 

D. Rozhodlo: 

1. o výši členských příspěvků pro rok 2026 v částce 400 Kč.  

 

E. Jmenovalo: 

1. členy jury výstavy LIBEREC 2025 dle předloženého seznamu jurymanů pro jednotlivé 

třídy. 

 

Schůze ukončena ve 13,30 hod. 

 

Příští schůze předsednictva se uskuteční ve druhé polovině srpna, nebo začátkem září, bude 

upřesněno hlasováním per rollam.  

 

Zapsali: Fencl, Beneš 

Ověřil: Kraus 


